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Many netizens asked me, what do Guoker aliens look like? I have detailed 
descriptions in my "Adventures on the Planet Guoker", but many of them still want me 
to draw the men and women on the Planet Guoker and show them, because, after all, 
words cannot replace images. 

I live in a rural area and there are no people around me who can draw. I naturally 
thought of asking netizens for help, hoping that the painting masters among the netizens 
could draw portraits of the aliens.  

Some netizens helped me draw it. I felt very dissatisfied, because it was very 
different from what I saw and described. 

I also tried to draw myself, but I have never learned to draw, and I have never 
practiced drawing. I can only draw some simple drawings with lines. 

Their body contours are similar to those of us on Earth. What distinguishes them 
from us is that their skin is extremely delicate and pink, and their figure and facial 
features are extremely delicate. This difference cannot be expressed if drawn with lines. 
Therefore, I am very dissatisfied with the appearance of aliens drawn by netizens and 
myself. This is the reason. 

Recently I saw two images online that looked very similar to the Guoker women: 

 



In the portrait above, such a big head is obviously different from the Guoker aliens, 
who also have big heads, but the size is far from as exaggerated as in this portrait. 

However, the roundness of the hands, arms, and shoulders in the portrait is very 
similar to the Guoker aliens. The Guoker aliens, both male and female, have pink-white 
skin with a tender pink feeling.  

 

In the portrait above, the waist and hip look very similar to a Guoker female. The 
difference is that their heads are not so big. There is a gap between the two legs of the 
Guoker aliens, and there is a bulging hemisphere at the junction between the legs above 
the gap. Their women's breasts are round and slender, their arms are thinner, and their 
upper bodies are even thinner. The amount of their hair is very similar to this picture. 
It is so voluminous and long that it can cover their entire upper body when viewed from 
behind. 



I very much hope that some netizens who know painting can draw one of the men 
and women of the Guoker aliens based on the above two paintings, plus two of my own 
paintings. 

How do I draw them myself? 
I draw again and again. I draw one first, then cover it with a piece of translucent 

white paper, copy the previous one on the white paper, and modify it. Then I cover it 
with another piece of translucent white paper, copy it again, and revise it again. I 
repeated this a dozen times. I have drawn dozens of pictures in this way, but they’re all 
rough and unsatisfactory. I selected two of the better ones to show you: 

 

This is a Guoker woman. But I mistakenly drew the arms longer. 



After seeing my paintings, some netizens asked me:  
"Why do the Guoker people look like this? Their upper bodies are so small and 

their bodies are out of proportion?" 
"Why can’t I see any beauty or sexiness in this? Is it because you are not good at 

painting and have lost the beauty and sexiness? Is it because they have different 
aesthetic values from us earthlings?" 

The Guoker people’s upper body and shoulders are narrow because there are no 
internal organs in their upper body. No matter whether they are male or female, the 
inside of their upper body is just a simple cavity. I once reached in and touched them 
with my hands. From their lower body to the throat, there was nothing inside. It just felt 
like a soft cavity. 

They have no digestive and excretory organs, such as stomach, liver, kidneys, 
intestines, and bladder, no heart, and no reproductive organs such as the prostate, uterus, 
and testicles of us earthlings. They don't reproduce. Their bodies are artificial (made by 
themselves). However, their sexual organs are completely different from those of us. 

Their lungs are small and are only used for making sounds, not for breathing. 
Their breathing, digestion, and excretion functions are all "outsourced". They have 

a Global Movement Network and a Global Information Network, which can teleport 
materials into the body remotely and non-contactly, and can also teleport excrement out 
of the body. These all work automatically under the control of computer programs and 
do not require their attention. 

They outsource various functions of the body in order to make the body structure 
simple. They said the simpler the body, the healthier and stronger it is and the less likely 
it is to get sick. 

Their faces have very charming looks and rich expressions, some of which can 
show intelligence and wisdom. 

Their height is only about one meter, and their female figures are slender and 
plump. At first glance, they look a bit like our current inflatable dolls. 

Their eyes are large, and their eyelids are also large, full, and shiny. Their heads 
are not very big, their eyebrows are high and short, concentrated in the middle part, the 
tip of the eyebrows does not exist, and the eyebrows are very light. Some people's 
eyebrows are even completely invisible. It gives them a very coquettish and evil feeling 
of beauty. 

Some of their eyes sparkle like diamonds. What is very special is that the skin 
around the eyes seems to be made of gray metal, shining with metallic luster. 

Moreover, these metal-like skins are not completely separate from the normal skin 
elsewhere, but slowly transition. The color gradually changes from pink to white, and 



by the eye sockets, it completely turns into black metal, which looks extremely ghostly 
and evil, but at the same time very nice and natural, making them very charming. 

Their chins, noses, and mouths are all small. The upper lip of the mouth is slightly 
tilted upward, forming an "m" shape.  

Their faces are relatively short, giving the impression of eleven or twelve-year-old 
little girls of us. 

Their hair is black with some snow-blue mixed in, like many shiny black rubber 
tubes, with a diameter of about 1 to 3 mm, unlike our earthling’s hair, which is only 
0.017 to 0.18 mm in diameter. 

Of course, it's also possible that they have many tiny hairs twisted together. 
There are circles of patterns on their hair, which look like the tentacles on an 

insect's head when viewed up close, and the spirals on their heads when viewed from a 
distance, and resemble the tentacles of cartoon characters, some of which expand 
outwards, and some of which naturally droops and looked very supple. 

Most of their women have very long and abundant hair, which can cover most of 
their bodies when viewed from the back. However, their hair is somewhat different. 

Their skin is extremely smooth. The color of the skin is snow-white, with a slight 
tinge of snow-blue, which may also be caused by external light. On many occasions, 
their skin is pink-white, a flawless, extremely delicate, soft pink-white, not the kind 
caused by mirror reflection. 

The undulations of the facial features are not obvious. Sometimes when you take 
a quick look, you can’t seem to distinguish their facial features clearly, and you just 
feel a ball of delicate white jade shaking in front of your eyes. Or it's like painting 
extremely delicate facial features on a balloon. 

Their women overall gave me the impression of being extremely beautiful and 
delicate. They are very sexy, with round bodies, compact structures, and a sporty feel. 
It's a bit like the cartoon characters in comics on Earth, and it also conforms to the 
aesthetic standards of our earthlings. 

The skin of their women is much harder than that of our earthlings, but very 
smooth, as smooth as eels and catfish soaked in water. I feel that the surface layer of 
my skin is very soft, but the lower layer is very hard, almost as hard as the back of an 
eel. It feels like touching an inflatable inner tube with high pressure. 

Their bodies sometimes emit a light blue or azure glow, which is very obvious 
especially in the dark, but sometimes they don't glow. 

Their hands are small, but the palms are thick and plump, like babies' hands, but 
they don't feel like having bones at all. They look like they have no bones. Once I 
checked with them and they said they actually don't have skeletons. 



They have no bones. Regardless of male or female, their shoulders are not as 
straight as earthlings. Especially their women, their buttocks are very big and plump, 
their upper bodies are small, their entire bodies are slender, plump, and round, and their 
body shapes are as streamlined as dolphins. In appearance, both men and women have 
a distinct feeling of lack of bones or muscles. 

Their waists are extremely slender and disproportionate to their bodies. The lower 
body buttocks are relatively wide and plump, much more upturned than us earthlings. 

There is about 8 or 9 cm of space between their legs, unlike us Earth women whose 
legs are close together when they stand. 

Viewed from the back, their hips were very wide, and viewed from the front, there 
was a plump bulge on their lower bodies. I didn't know what it was at first. 

Later, I learned that their female sexual organs are hundreds of retractable flesh 
tubes, which are usually stored in the bulging part of the lower body and can only be 
extended when they are sexually excited. 

This bulging part has two pieces joined together at the lower end. From the outside, 
there is a vertical thin line in the middle, which extends from the front body to the back 
body. I didn't draw this vertical line in the picture. 

The bulging part of their female lower body has a large cavity inside. Since they 
have no bones, the cavity in their lower bodies can not only greatly expand but also 
greatly contract. If you look at their abdomen and buttocks when it is contracting, they 
are obviously much smaller. 

I saw on their Global Information Network that the cavity in their lower bodies 
could accommodate the head of another Guoker alien who was similar in size to them. 

When their women are sexually excited, the bulging private parts of their lower 
body can suddenly protrude out of about a hundred soft fleshy tubes, which are thin and 
usually only a few millimeters in diameter. There are some giant alien races on some 
planets near them.1 The diameter of the fleshy tubes inside their bodies is very thick, 
some are several centimeters in diameter. 

The color of these fleshy tubes is generally snow-green mixed with purple, which 
is extremely bright and delicate. 

 However, these fleshy tubes appear purple-red when they shrink. The color is a 
deep purple-red, close to black, which is in sharp contrast with the snow-white skin 
outside. 

Such fleshy tubes are generally purple-red, but they also come in turquoise, 
turquoise-blue, and azure. Some of them have circles of patterns like cobras, and a few 
are transparent. They’re generally dark in color, but extremely bright and shiny. 

 
1 According to "The Adventures of Planet Guoker", Zhang Xiang was brutally raped by different types of aliens on 
different planets in the Guoker planetary system, which left him with extremely painful and profound memories. 



Once these tubes protrude from the body, their heads can form a spiral circle, like 
many flowers clustered around them. From a distance, they look a bit like the Hawaiian 
grass skirts worn by us earthlings. Maybe this is a sign of the sexy appeal of women on 
their planet. 

But when I saw them at close range, maybe because they appeared so suddenly, I 
felt very scared and horrible. 

When they are not usually sexually excited, the fleshy tubes are stored in the 
bulging private parts, with only a little bit exposed, looking like many small melons 
hanging inside. 

Their women not only store fleshy tubes in the cavity of their lower bodies, but 
there are many races in their galaxy, whose women have many fleshy tubes growing in 
their armpits, and a few on their backs and groins. Or these fleshy tubes could be called 
tentacles. 

Their breasts are like two horns, very long, about 10 centimeters long. They have 
a certain firmness and do not hang completely on the chest, with about a 45-degree 
angle. Their roots are round, about 6-7 cm in diameter. The breasts are round and full 
as a whole, cone-shaped, with an extremely tapered top. 

The color of their skin can change, from white to light pink, to light yellow, to 
delicate light green, then to light blue and purple, and then back to white again. On most 
occasions, their body skin is pinkish-white with a hint of azure. 

The clothes they wear are usually very simple, like the summer clothes of us 
earthlings. The black clothes on the upper body of some women seemed to be a 
combination of tight leather undershirts and tight miniskirts. Some were shiny black, 
and some were shiny metallic thin-line skirts. 

These miniskirts hug the hips tightly and only spread out slightly at the hem of the 
miniskirt. Their bodies seem very hot and sexy. 

Their clothes seemed to grow out of their skin. These clothes can suddenly appear 
on the body and suddenly disappear. The whole process is very fast and cannot be seen 
clearly. Their clothes and their bodies look integrated. 

Later, I learned that their clothes that could change quickly were actually three-
dimensional virtual images created by their Global Movement Network and Global 
Information Network. None of the people actually wore real clothes. 

 These two network systems can create three-dimensional virtual images on a 
global scale, with a degree of fidelity indistinguishable from real scenes. 



 

This is a drawing I made of a male of Guoker people. 
Their men have big eyes, big eyelids, small mouths, small noses, small chins, large 

and thin ears, and soft, delicate pink-white skin. They have some male characteristics, 
and their faces are not like their female’s skin -- full and plump like an inflatable doll. 

There is no bulging round thing between their legs like their women. Their upper 
body also looks very narrow, and their hips are not very wide. 

The diameter of their men's hair is also between 1 and 3 mm. It has the same 
pattern of circles as the women's, but it is very short, tightly, and densely attached to 
the head. From a distance, it looks like a shiny black rubber sticks to the head. 



Regardless of men or women, their sexual organs are usually hidden inside their 
lower bodies. From the outside, there are only two holes in their male lower bodies. 
One is located almost the same as the anus of our earthly men, and the other is located 
at the black spot on the abdomen of the lower body in the picture above. 

I haven’t seen their male sexual organs with my own eyes, but I have seen a lot 
from their Global Information Network. When men are sexually excited, a fleshy tube 
will stick out from the black spot on the abdomen in the picture above. The tube is much 
thicker than that of their women. However, their men only have one, and their women 
have hundreds of. 

The sexual organs of their men and women are actually this kind of fleshy tubes. 
Regardless of whether men or women, their lower bodies are extremely smooth, 

without any pubic hair, and the color of their private parts is the same as the rest of their 
bodies. 

If their males were placed on our earth, and looked from a distance, you would 
mistake them for kindergarten children. 

Regardless of male or female or androgynous, they all looked tender, with plump 
skin, and none of them had the slightest wrinkles on their faces. 

It may be that their powerful technologies ensure their youthful appearance despite 
their age. We humans all want to pretend to be young, but unfortunately, our 
technological level is not as good as theirs. 

If the Guoker female was placed on the earth and looked from a distance, many 
people would mistake her for the little kindergarten girl. 

However, if you look closely, their extremely delicate skin, round and slender 
figure, and extremely delicate facial features will definitely make everyone feel 
surprised. 
 
 
 
 
 
 



Appendex: The original essay from Zhang Xiangqian’s WeChat public account: 
https://mp.weixin.qq.com/s/e0Uz2RktO2Um-lrJf46ddA  

从网上找到两个很像果克星人的画像 

原创 张祥前 张祥前 2024-02-22 09:19 

作者张祥前交流微信 18714815159 

我是安徽的一个农民，1985 年夏天去一个高度发达的外星球生活了一个月时间。

不但了解了他们的日常生活情况，还掌握了他们许多超前的科学技术，以及与宇

宙核心秘密有关的方程。 

 

特别是他们的人工场扫描技术，可以取代我们地球上流行的电能，是电的

升级产品，一旦被我们社会所重视，立即可以引起人类天翻地覆的变化。 

人类将迅速的进入光速、虚拟时代，从电文明转向场文明。 

由于精力有限，我现在集中力量宣传外星人的统一场论理论【百度统一场论第 7

版可以搜到】和人工场扫描技术，期望能够引起社会的重视，早日开发人工场扫

描技术，造福人类。 

很多网友问我，外星人长什么样子？我在我的《果克星球奇遇》中有详尽的描述，

但仍然有很多网友希望我把果克星的男女都画下来，给他们看，毕竟文字代替不

了图像。 

https://mp.weixin.qq.com/s/e0Uz2RktO2Um-lrJf46ddA
javascript:void(0);


我生活在农村，周围也没有会绘画的人。我很自然的想到了求助网友，希望广大

网友中绘画高手能够为外星人画像。 

有网友帮我画了出来。我感觉很不满意，与我看到的、描述的差别很大。 

我自己也尝试去画，但是，我没有学过绘画，平时又没有练习画过，只会画一些

简单的线条画。 

她们的身体轮廓和我们地球人差不多，区别于我们地球上主要是皮肤极度细腻，

粉嫩粉嫩的，身材和五官极为精致，这种区别如果用线条去画，是无法表现出来

的，所以，我对网友、自己画出来的外星人相貌很不满意，原因就在这。 

最近我在网上看到两幅图像，很像果克星的女性。 

 

在上图中，那么大的头，明显和果克星人不一样，果克星人他们的头也大， 但

是，远没有达到上图中这么夸张的地步。 



但手、胳膊、肩膀的浑圆程度，很像果克人，果克星人，无论男女，皮肤都是这

种粉白色的，粉嫩粉嫩的感觉。 

 

上图中，腰和臀部，很像果克星女性。不一样的是，头没有这么大，果克星人两

腿之间有空隙，空隙上边一个鼓囊囊的半球形。ru 房浑圆细长的，手臂要细小

一些，上身还要细小一些。头发的量也是这样，又多又长，从后面看，把人的上

半身全部罩住。 

希望有懂绘画的网友，以以上两幅画，加我自己画的的两幅画，把果克星人的男

女各画一张像来。 

我自己是怎么画的？ 

我反复的画，先画一张，再盖上一张半透明的白纸，在白纸上临摹并修改，然后

再覆盖一张半透明的白纸，再临摹，再修改，反复十几次。用这种方法，我画了

几十张，感觉都很粗糙，不理想，从中挑选两张较好的，给大家看看。 



 

这个是一个果克星人的女性。手臂画长了。 

有网友看过我的画后，问我， 

“果克星人为什么长这个样子？上身那么小，身材比例失调啊？” 

“这个也看不出有什么美感、xing 感啊？是不是你画的不行，把美感、xing 感

画没了？是不是他们和我们地球人审美观不同？” 

果克星人上身和肩膀很狭窄，原因是他们上身的内部没有各种内脏，无论男女，

上身内部只是一个简单的空腔。我曾经用手进去摸过，从下身到咽喉部位，里面

什么都没有，感觉只是一个柔软的空腔。 



他们没有胃、肝、肾脏、肠道、膀胱等消化和排泄器官，也没有心脏，没有我们

地球人的前列腺、子宫、睾丸之类的生殖器官。他们不繁殖，身体都是人造的。

但是，不过，他们有完全不同于我们地球人的 xing器官。 

他们的肺很小，起到发声的作用，不是用来呼吸的。 

他们的呼吸、消化和排泄等功能全部的外包出去，他们有全球运动网和全球信息

网，可以远程的、非接触的瞬移物质到人体内，也可以把人体的排泄物瞬移出去。

这些都在计算机程序控制下自动工作，不需要他们费神。 

他们把身体的各种功能外包出去，目的就是使人的身体结构简单，他们说越简单

的身体，越健康强壮，不容易生病。 

他们面部有非常迷人的神情，也有丰富的表情。有的可以显示出聪明、智慧的感

觉来。 

他们身高大约只有一米，女性身材纤细而饱满，猛一看有点像我们现在的充气娃

娃。 

她们的眼睛很大，眼睑也很大，眼睑饱满而发亮，头部不是很大，眉毛高挑，且

短，集中在中间部分，眉梢部分不存在，眉毛很淡，有人完全看不见眉毛。给人

很妖艳、邪恶美的感觉。 

她们有的人的眼珠像钻石一样闪着璀璨的光泽，很特别的是眼睛周围的肌肤好像

是灰色的金属制造的，闪着金属光泽。 

并且，这些类似金属肌肤和别的地方正常的肌肤不是截然分开的，而是慢慢的过

渡的，颜色也是从粉白色逐渐变成灰色，到了眼眶就完全的变成黑色金属样，显

得极为鬼魅和邪恶，但是又非常的的好看和自然，感觉很有魅力。 

她们下巴、鼻子、嘴巴都很小。嘴巴的上嘴唇向上微微的翘起，呈现 m状。而且

下巴、鼻子、嘴巴都很小。 

她们的脸比较短，有十一、二岁小女孩的那种感觉。 

她们头发是黑色的夹杂着一些雪青色，像许多条黑得发亮的橡胶管子，直径大约

在 1、3毫米，不像我们地球人头发直径只有 0.017至 0.18毫米之间。 

当然有可能他们是许多根细小的头发绕在一起。 

他们的头发上面有一圈一圈环状的花纹，近看像一种昆虫头上的触角，远看一束

一束的呈螺旋式，又像卡通人物的触手，有的向外膨开，有的自然下垂很柔顺的

样子。 



女性大部分头发很长、很多，从后面看，能够把身体遮挡一大半。不过，她们的

头发有的不一样。 

她们的皮肤极其光滑，皮肤的颜色是雪白的，微微的有一点雪青色，这个也可能

是外界光线导致的。很多场合下，她们皮肤就是粉白色，这是一种毫无瑕疵、极

为细腻、柔和的那种粉白，不是镜面反射的那一种。 

她们脸上的五官起伏很不明显。有时候你猛的一看，似乎看不清楚她们的五官，

只是感觉一团细腻的白玉在你眼前晃动。或者像是在一个气球上画出了极为精致

的五官。 

人整体给我的印象是极度漂亮、精致，很性感，身体浑圆，结构紧凑，感觉属于

运动型的那种。有点像我们地球上漫画中卡通人物，符合我们地球人的审美标准。 

她们比我们地球上人的肌肤硬得多，但是很光滑，如同沾水的黄鳝和鲶鱼的光滑

程度，感觉皮肤的表面一层很柔软，下面很硬，硬度差不多也如同黄鳝的背部，

给我的感觉好像摸气压很大的充气内胎那样的手感。 

她们的身体有时候发出淡蓝色和雪青色的辉光，特别是在黑暗中，非常的明显，

有时候又没有。 

她们的手很小，但是，手掌很厚，手很丰满，像婴儿的手，不过，摸起来一点也

感觉不到她们有骨头。她们看起来是没有骨头的，我向他们求证过，他们说他们

实际上的确没有骨骼。 

他们没有骨骼，无论男女，肩膀都没有地球人端正，尤其是女性，臀部很大、很

丰满，上身很小。整个身材是纤细、丰满、浑圆，身材极具有像海豚那样的流线

型。从外表看，男女都明显没有骨骼、肌肉感。 

她们的腰极为纤细，到了和身体极不相称的地步。下身臀部比较宽而又丰满，比

我们地球人要翘得多。 

她们两腿之间大约有 8、9 厘米的空隙，不像我们地球女性站立时候两腿是靠拢

的。 

从后面看她们的臀部很宽，从正面看，下身有着一个丰满的鼓囊囊的东西，一开

始我不知道是什么。 

后来，我才知道，她们女性的性器官是上百根可以伸缩的肉管子，平时就储存在

下身鼓囊囊的那部分里面。Xing兴奋时候才有可能伸出来。 

这个鼓囊囊的部分，在下端是两片合在一起，从外表看中间有一条竖细线，从前

身一直延续到后身，竖线图中没有画出来。 



他们女性下身鼓囊囊部分，里面是一个很大的空腔。由于她们没有骨骼，她们下

身的空腔不但可以大幅度的膨胀，也可以大幅度的收缩，收缩的时候，再看腹部

和臀部，明显要小很多。 

我在他们的全球信息网上，看到她们下身的空腔可以容纳另一个和她们身材差不

多的人的头部。 

她们女性 Xing 兴奋的时候，下身鼓囊囊的私处，能够突然伸出来大约有上百根

柔软的肉管子，细细的，直径一般几毫米。在他们附近的一些星球上，一些巨型

人种，身体内部的肉管子直径很粗，有的直径有几厘米。 

这些肉管子一般颜色是雪青色夹杂着紫色，极其鲜艳，娇娇欲滴的。 

但是，管子收缩的时候呈现紫红色。颜色是一种很深的紫红色，接近于黑色，和

外面雪白的肌肤产生强烈的对比。 

这些肉管子一般是紫红色最多，也有碧绿色、碧蓝色，雪青色等，有的像眼镜蛇

那样一圈一圈的花纹，少数是透明的。一般颜色深，极其鲜艳，油亮亮的。 

这些管子一旦从身体伸出来，头部可以形成一个螺旋式的圆圈，像许多花朵簇拥

在她们的周围，远处看，有点像我们地球人穿的夏威夷草裙，可能这个就是她们

他们星球女人 xing感的标志。 

可是我当时近距离看到的时候，可能由于出现得太突然，给我的感觉倒是很渗人、

恐怖。 

在她们平常没有 xing 兴奋的时候，肉管子储存在鼓囊囊的私处，只是露出一点

点头，看起来像许多小乳瓜悬挂在里面。 

他们的女性不光是在下身的空腔里面储存肉管子，他们星系中有很多人种，有的

人种的女性在胳膊窝里，少部分在后背上，腹沟处，也生长着许多露在外面的肉

管子，或者叫触手。 

她们乳 fang向两个羊角，很长，大约有 10几厘米长，有一定的硬度，不是完全

的垂在胸前，大约呈 45 度角。根部很圆，直径大约 6—7 厘米。乳 fang 整体浑

圆饱满，圆锥形，顶端极为尖细。 

她们的身上肌肤的颜色可以变化的，可以由白色逐渐变成谈谈的粉红色，再变成

谈谈的黄色，再变成细腻的绿色，以后又变成蓝色和紫色，后又变回白色。在大

多数场合他们身体皮肤呈现粉白色约为带点雪青色。 

她们穿的衣服一般很简约，像我们地球人夏天的穿衣打扮，有的女性上身的黑色

似乎是皮质紧身汗衫和紧身超短裙是连在一起的，有的颜色是黑得发亮。有的是

闪闪发亮的金属细线短裙。 



超短裙紧紧的包住臀部，只是在超短裙的下摆才微微散开一些，身材给我的感觉

是非常的火爆。 

她们的衣服好像是从她们肌肤里长出来的，可以突然在身上出现衣服，又可以突

然消失，这个过程是非常快，你是无法看清楚的。她们的衣服和她们的肉体看起

来是融为一体的。 

后来我知道，她们可以快速变化的衣服，其实是他们的全球运动网、全球信息网

搞的三维虚拟虚拟图像在身上，他们其实没有人穿真实的衣服。 

两大网络可以在全球范围内制造三维虚拟图像，其逼真程度和真实的景物看起来

没有任何区别。 

 



这个是一个果克星的男性 

他们男性大眼睛、大眼睑、小嘴、小鼻子、小下巴，耳朵大而薄，皮肤是柔和、

细腻的粉白色，有着一些男性特怔，脸上不像那个女外星人皮肤像充气的橡皮娃

娃那样的饱满、丰盈。 

两腿之间没有女性外星人那种鼓囊囊的圆形东西，上身也显得很狭小，臀部不是

很宽。 

他们男性的头发直径也在 1、3 毫米之间，和女性一样也是一圈一圈花纹，只是

很短，紧紧的、密集的贴在头上，远看像一块完整的黑得发亮的橡胶贴在头上。 

他们无论男女，下身的 xing 器官平常都隐藏在里面，从外面看，他们男性下身

只有两个孔洞，一个和我们地球人男性的肛门位置差不多，另一个是上图中下身

腹部黑点地方。 

他们的男性的 xing 器官，我没有亲眼看到，但是，我从他们的全球信息网上看

到了很多。男性在 xing 兴奋的时候，从上图中下身腹部黑点那个地方，会伸出

来一根肉管子，这根肉管子明显比他们女性要粗很多，但是，他们男性只有一根，

而他们的女性有上百根很细的肉管子。 

他们男女的 xing器官，其实都是这种肉管子。 

他们无论男女，下身都极为光洁，没有一点 yin毛，颜色和身体别的地方一模一

样。 

男性一眼看上去，明显不同于我们地球上特点的一个是个子小，身材小，像我们

幼儿园小朋友，又像我们常见的动漫卡通人物。 

他们的男性，如果放到我们地球上，你远处看，也会误认为我们地球上幼儿园的

小朋友。 

他们无论男女、中性人，看起来都很嫩，皮肤饱满，没有一个人脸上有丝毫的皱

纹。 

有可能是他们强大的技术手段保证他们能够装嫩。我们地球人也是个个都想要装

嫩，莫奈科技手段不如他们。 

果克星女性如果放到地球上，你离开一段距离去看，很多人会误认是为我们地球

上幼儿园的小女孩。 

但是，靠近看，极度细腻的皮肤、浑圆又纤细的身材、极度精致的五官，肯定会

使每一个人都有惊诧的感觉。 



张祥前主要作品 

《果克星球奇遇》30 元 

 

又名《安徽农民外星球一个月见闻》 

 

 

《外星人的社会和日常生活情况》20 元 

包含了《介绍外星人的性爱》 

《果克星的寄生人种》 

《果克星人长什么样子》 

《揭秘预言特异功能之谜》 

包含了《揭秘预言家预言之谜》 



 

 

《统一场论》10 元 

包含了《揭秘万有引力的本质》 

《揭秘电荷、电磁场的本质》 

《安徽传奇农民揭秘人体 生死 轮回 意识 灵魂之谜》30 元 

包含了《揭秘人的生死之谜》 

《人死亡时候的感受》 

《人痛苦的根源》 

《介绍人的前世爱情》 

《最新科学理论证明生命轮回的真实性》 

《揭秘外星人飞碟之谜》 

《物质和信息》 

《时间、空间的本质与宇宙的核心秘密》 

《安徽农民张祥前的简介》 

《人性 美丑 智慧 愚昧 奴性》 

《宗教 科学 哲学 文化 艺术》 

《我们其实都是农民》 

《一眼看透中国人的本质》 

《张祥前的爱情小说》 

《张祥前预言未来》 

《秘闻 奇闻 诡异之事》 

《揭秘国家起源之谜》 

全部 98 元，想看的网友加微信 18714815159 如果咨询发邮件到张祥前的邮

箱 zzqq2100@163.com 

 


